

departement Interne Organisatie

vergadering van  
7 december 2017

## Derde Commissie - Verslag van de vergadering

kenmerk IOO/hdp/2017/07-12-2017

### Aanwezig :

#### **Voorzitter:**

H. De Sutter

#### **Ondervoorzitter:**

L. Lebon

#### **Secretaris:**

E. Dooms

#### **Gedeputeerden :**

A. Vercamer, H. Bruggeman,  
M. Verhoeve

#### **Leden:**

A. Dursun, C. Bauwens,  
Y. Beldjoudi, B. Blommaert,  
K. De Maere, D. De Meerleer,  
H. De Vis, M. Deconinck,  
K. Diaby, G. Eeman,  
O. Evrard, K. Hutsebaut,  
J. Van Duyse,  
N. Van Duyse,  
S. Van Meirvenne, J. Van Pée,  
J. Verzele,

#### **Plaatsvervangers:**

E. Scheire, T. Moens, D. Otte,

#### **Provincieraadsleden-niet lid:**

#### **Waarnemers:**

#### **Verslaggever:**

H. De Pauw

#### **Ambtenaren-Technici:**

I. De Pauw

M. Versijpt

#### **Verontschuldigd :**

G. De Troyer, voorzitter van de  
raad, I. De Clercq, K.  
Depoorter,  
K. Van Caneghem

De vergadering wordt geopend om 18 uur.

### OPENBARE ZITTING

#### 1. Ondervoorzitterschap 3<sup>de</sup> commissie:

- Kennisneming van de ontslagvraag als commissie-ondervoorzitter van Philippe De Coninck

- Verkiezing van een opvolgend commissie-ondervoorzitter

Bij geheime stemming wordt Liliane Lebon verkozen tot commissie-ondervoorzitter in vervanging van Philippe De Coninck.

#### 2. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 09 november 2017

Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd.

#### 3. Budget 2017

Vaststelling van de 4de reeks wijzigingen

Gedeputeerde Alexander Vercamer geeft een beknopte toelichting.

De cijfers zijn nog wat gunstiger dan voorzien. Hij wijst ook op de wijziging ingevolge de schrapping van de ontvangsten oorspronkelijk ingeschreven voor de verkoop van de conciërgewoning van het Raveelmuseum. Die verkoop kan niet worden gerealiseerd omdat de woning mee dient overgedragen te worden in het kader van de afslanking.

Raadslid Christiaan Bauwens vraagt enige uitleg bij de stijging van de ontvangsten van de parking onder het PAC-Zuid. Gedeputeerde

./...

Vercamer deelt mee dat deze het gevolg zijn van een verbeterd contract.

Raadslid Bauwens informeert naar de reden waarom 10 000 euro voor het initiatief Music for Life wordt toegekend aan de Koning Boudewijnstichting.

Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat de deputatie een incentive toevoegt aan de acties die door het personeel worden opgezet. De inkomsten die uit de acties worden gegenereerd worden toegekend aan de Koning Boudewijnstichting die de inkomsten globaal bundelt.

Raadslid Bauwens stelt nog een discrepantie vast tussen twee bedragen die verband houden met de huurinkomsten van het PAC-Zuid en die volgens hem zouden moeten gelijk zijn. Mevrouw Ines De Pau van de dienst budget licht toe dat de cijfers waarnaar raadslid Bauwens verwijst globale cijfers zijn waarvan bepaalde onderdelen verschillen.

Dit verklaart het verschil van 5000 euro tussen beide bedragen.

#### 4. ILVA – voorbereiding buitengewone algemene vergadering van 19 december 2017:

- Kennisneming van het verslag van de bestuurder
- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende vertegenwoordiger
- Vaststelling van het mandaat = instemming met de voorstellen

Raadslid Bart Blommaert informeert naar de stand van zaken van de onderhandelingen met de intercommunales.

Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat er momenteel een tweede ronde wordt georganiseerd. Er wordt een gematigde positie ingenomen. Op basis van het Wetboek Vennootschappen zou de provincie het harder kunnen spelen maar we zijn bereid te luisteren naar alternatieven die op gelijke wijze toepasbaar zijn voor intercommunales van hetzelfde type.

Raadslid Blommaert wijst er op dat geen enkele intercommunale gelijk is. Ze hebben allemaal hun eigen historiek. Hij stelt vast dat er veel weerstand is op het terrein. We zouden moeten streven naar

./...

een win-win situatie voor beide partijen.

Gedeputeerde Vercamer is ook van oordeel dat een onderhandelde versie te verkiezen is boven een juridische procedureslag. De provincie is ook bereid om een deel van de vergoeding terug te investeren in de regio. Hij wijst er ook op dat geen enkele van de gemeenten bij uittreding genoeg zou nemen met wat nu door sommige intercommunales aan de provincie wordt geboden.

Raadslid Bart Blommaert wil niet verkeerd begrepen worden. Hij vraagt zich wel af of een ruimer gesprek met gemeentelijke vertegenwoordigers geen optie kan zijn. Nu lopen de contacten enkel met de directeurs en met de voorzitters. Gedeputeerde Vercamer is van mening dat het niet aan de provincie toekomt om de delegatie van de intercommunale samen te stellen bij het onderhandelingsproces. Hij is wel bereid om met de directiecomités in gesprek te gaan. Als zij dat wensen zal hij hen met plezier ontvangen.

Raadslid Dirk De Meerleer pleit voor het hanteren van het gelijkheidsbeginsel. Hij is trouwens van mening dat het gelijkheidsprincipe ook over de provinciegrenzen heen zal moeten gerespecteerd worden.

Gedeputeerde Vercamer concludeert dat het onderwerp een vast agendapunt zal vormen voor de derde commissie zolang de uittreding niet zal zijn afgerond.

Van zodra er nieuwe stappen kunnen gezet worden zal de commissie opnieuw worden geïnformeerd.

#### 5. Fingem – voorbereiding buitengewone algemene vergadering van 14 december 2017:

- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende vertegenwoordiger
- Vaststelling van het mandaat = instemming met alle voorstellen
- Instemming met de uittreding op datum van de BAV

Gedeputeerde Vercamer deelt naar aanleiding van dit dossier mee dat de uittreding uit Fingem, waar de provincie maar één aandeel bezit, na deze Algemene Vergadering van december een feit zal zijn.

./...

6. TMVW IC – voorbereiding van de buitengewone algemene vergadering van 22 december 2017:

- Aanduiding van 1 effectieve vertegenwoordiger
- Vaststelling van het mandaat = instemming met alle voorstellen
- Formele bevestiging van de uittreding op datum van de BAV en principiële beslissing toe te treden tot TMVS op de eerste nuttige datum

Gedeputeerde Vercamer licht toe dat de provincie nog even verder deelneemt omdat er een beroep wordt gedaan op enkele diensten van Farys en daar nog alternatieven dienen voor gezocht.

7. Informatieveiligheid

ICT-CODE

Goedkeuring van de ICT- CODE

Gedeputeerde Martine Verhoeven licht het belang van de ICT-code kort toe.

Er zijn geen vragen of opmerkingen.

8. Patrimonium

Campus Oude Vest, Dijkstraat te Dendermonde

Vaststelling van de wijze van verkoop: verkoop uit de hand bij opbod via Afdeling Vastgoedtransacties

Gedeputeerde Hilde Bruggeman verwijst naar de aankondiging van deze verkoop tijdens de budgetbespreking.

Er wordt opdracht gegeven aan de Afdeling Vastgoedtransacties voor het geheel van de procedure.

Raadslid Marlies Deconinck vraagt hoe men zal omgaan met de erfdienstbaarheden die op het goed rusten. Mia Versypt van de provinciale dienst Patrimonium deelt mee dat voor het bedrijf C & A en een andere partij die over een erfdienstbaarheid beschikt nog naar alternatieve uitwegen wordt gezocht.

Raadslid Deconinck informeert of er al een oplossing is voor de

./...

school. Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat die er nog niet is maar dat de verkoop niet gesloten zal worden zolang er geen oplossing is.

#### 9. Varia

Er zijn geen variapunten. De vergadering wordt gesloten.

Gent, 11 december 2017

De secretaris	De voorzitter
Elisabet Dooms	Hilde De Sutter
De verslaggever	
Hedwig De Pauw	